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Van de bestuurstafel
Begin december heb ik de voorzittershamer van Klaas Koekkoek 
overgenomen. Dit is dus mijn eerste bijdrage aan De Cirkelaire. 
Verderop in dit bulletin stel ik me wat uitgebreider voor.

Tijdens een gezellige avond met het bestuur en de coördinatoren hebben we 
teruggekeken naar de ontwikkelingen die er tijdens het voorzitterschap van 
Klaas (10 jaar!) zijn geweest. En dat zijn er nog al wat! De nieuwbouw aan de 
Monumentstraat, het opzetten en professionaliseren van de organisatie, een  
aanbouw; zo maar een greep uit de historie. We zijn Klaas meer dan dankbaar 
voor zijn inzet. Om die herinneringen een blijvend karakter te geven, heeft hij 
van ons een mooi bronzen koekoeksbeeld gekregen; eenzelfde koekoek staat 
ook op een prominente plek in ons hospice.

Graag gaan we met elkaar verder op de ingeslagen weg. De operationele  
organisatie komt wat meer in de handen van Hanneke en haar team te liggen. 
Onze rol als bestuur is en blijft vooral een plek op de achtergrond. Daarbij  
dragen we als bestuur uiteraard de verantwoordelijkheid voor kaders rondom 
onze dienstverlening, beleid voor de korte en lange termijn, organisatie en 
financiën. 

Voorwoord
Na een jaar dat in het teken stond van 
verbouwing, met een prachtige nieuwe 
gastenkamer en extra familiekamer als 
resultaat, is het nieuwe jaar begonnen 
met grote vraag naar de beschikbare 
ruimten. We zijn heel blij dat we mensen 
hiermee nu nog beter van dienst kunnen 
zijn! Het helpt enorm dat de coördina-
toren versterkt zijn met de komst van 
Gerdine van Meerveld, die erg op haar 
plek is bij het werk voor het hospice en 
de zorg thuis.
En niet alleen de coördinatoren zijn 
versterkt. We zijn blij ook weer nieuwe 
vrijwilligers te hebben en twee nieuwe 
bestuursleden. Zij stellen zich in deze 
Cirkelaire aan u voor. 
Deze Cirkelaire staat vooral in het teken 
van de bestuurswisseling. Maar ook 
daarin klinkt voortdurend door wat we 
met elkaar – mede dankzij financiële 
ondersteuning van fondsen, particulie-
ren en vele anderen – allemaal kunnen 
doen en betekenen in de laatste fase  
van iemands leven. In het hospice en  
bij mensen thuis.  

De redactie

Klaas Koekkoek geeft de  
voorzittershamer over 
aan Wilfried Holtkuile
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Op 9 december namen we afscheid van 
onze voorzitter Klaas Koekkoek. Velen be-
zochten hem tijdens de afscheidsrecep-
tie. Klaas was vanaf 2013 betrokken bij De 
Cirkel als bestuurslid. Hij heeft zich enorm 
ingezet om gelden voor het hospice te ver-
werven én om de nieuwbouw van het hos-
pice aan de Monumentstraat in 2015 voor 
elkaar te krijgen. Het afgelopen jaar kwam 
daar mede door en vooral dankzij Klaas nog 
een extra gastenkamer en familiekamer bij. 
Klaas was bijna dagelijks in het hospice te 
vinden. Niet alleen als ‘meewerkend voor-
man in de bouw’ maar ook als vraagbaak 
en aanspreekpunt voor de coördinatoren. 
Vrijwilligers en de rol die zij spelen, kwamen 
bij hem op de eerste plaats. Hij liet nooit na 
te benadrukken wat hun belang was: alle 
vrijwilligers, die belangeloos, samen met de 
coördinatoren, het belangrijkste bieden wat 
er is: menselijke aandacht en dat in een zo 
belangrijke fase in iemands leven. 
Wij namen feestelijk afscheid van Klaas en 
Jannie, daarbij ongelooflijk dankbaar voor 
alles wat Klaas met steun van haar, al die  
jaren voor de stichting heeft betekend.

Om Klaas Koekkoek een passend afscheids-
cadeau te geven heeft het bestuur de Raal-
ter kunstenaar Jan Smeekens sr. gevraagd 
een bronzen koekoek te maken. Er zijn twee 
identieke beelden gegoten. Eén koekoek 
staat in het hospice en één bij Klaas thuis. Zo 
blijft Klaas Koekkoek altijd met De Cirkel ver-
bonden, en De Cirkel met Klaas. Een mooie 
manier om vorm te geven aan de grote rol 
die Klaas voor  De Cirkel heeft gespeeld.
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Vervolg ‘Van de bestuurstafel’.

Een paar speerpunten voor de komende periode: 
•  Verdere verduurzaming van onze organisatie en het pand. Daarbij is het heel fijn dat we Michel Marsman ook aan 

ons bestuur toe hebben kunnen voegen. Michel is als eigenaar van Nijhof Installatietechniek uit Broekland als geen 
ander ingevoerd in deze materie en kan daar dus waardevolle input voor leveren.

•  We blijven doorgaan met het aandacht vragen voor de mogelijkheden van onze zorg thuis. Wellicht nog onbekend? 
In de komende editie van de Raalter en Heino Koerier komt een interview, waar we opnieuw dit deel van onze 
dienstverlening voor het voetlicht brengen.

•  Als bestuur beseffen we als geen ander dat we afhankelijk zijn van veel vrijwilligers. Zonder deze groep zijn we als 
De Cirkel uiteraard nergens. En dat betekent dus ook dat we met die vrijwilligers in gesprek willen zijn en blijven, dat 
we oog en oor willen hebben voor hun vragen en dat we hen ook de aandacht kunnen geven die ze verdienen. We 
hebben een goed en stabiel bestand. Er komen soms wat collega’s bij, en er gaan er soms wat af. Dat is inherent aan 
een organisatie. Maar het betekent ook dat we moeten blijven zoeken naar nieuwe vrijwilligers. We willen dus de 
momenten waarop we ons kunnen presenteren, ook gebruiken om die oproepen te blijven doen. 

•  De Open Dag op 10 juni is weer een mooi moment waarop we kunnen laten zien wat we doen en vooral ook: hoe we 
als betrokken vrijwilligers de laatste dagen van een mensenleven kunnen helpen invullen. 

Deze Cirkelaire zal de laatste zijn waaraan Thea de Bont haar bijdrage heeft geleverd. Thea is jarenlang actief en  
energiek lid geweest van onze pr-commissie. Gelukkig blijft ze wel actief bij de Vrienden. Een opvolger voor haar  
hebben we nog niet, maar gaan we vast vinden. Dank Thea voor al je creatieve input!

Wilfried Holtkuile, voorzitter Stichting De Cirkel

Afscheid Klaas

Klaas heeft Klaas heeft 
zich altijd zich altijd 

enorm ingezet enorm ingezet 
voor o.a. de voor o.a. de 
nieuwbouw nieuwbouw 

en de nieuwe en de nieuwe 
kamers. We kamers. We 

zijn hem erg zijn hem erg 
dankbaar.dankbaar.



Nieuws / bijzonderheden vrijwilligers

De 5de gastenkamer en  
de nieuwe overlegruimtes,  
nu in gebruik: 
 
•  Na de uitbreiding van het hospice in 2022 is onze 5de kamer 

regelmatig in gebruik. Het is fijn dat wij een mooie extra plek 
kunnen bieden. Het voordeel van de nieuwe kamer is de extra 
privacy dankzij de ligging. Nu het weer beter wordt en de tuin 
opbloeit, kunnen de gasten ook weer genieten van het buiten 
zijn op hun eigen terras.

•  De nieuwe familiekamer en de overlegruimte zijn zeer goed 
ontvangen. Families hebben een eigen plekje als daar behoef-
te aan is en de overlegmomenten voor bestuur en coördina-
toren kunnen op een goede manier plaatsvinden. Voor onze 
vrijwilligers is het heel fijn dat de trainingen die zij volgen in 
onze eigen ruimte gegeven kunnen worden. Al met al zijn we 
heel blij met deze uitbreidingen.

Training vrijwilligers
De vrijwilligers van De Cirkel krijgen allemaal in de eerste  
periode van hun werk bij de zorg thuis of in het hospice, een  
introductietraining. Deze training staat in het teken van de rol 
van de vrijwilliger binnen onze organisatie en geeft diepgang 
in het werken met mensen in de laatste fase van het leven. 
Ook vindt er een praktische training in bepaalde vaardigheden 
plaats. Tijdens een inwerkperiode worden de vrijwilligers  
begeleid door collega-vrijwilligers en coördinatoren. Deze  
voorbereiding geeft een goede basis voor dit mooie werk. 

De laatste 2 jaren is ons team van vrijwilligers mooi uitgebreid. 
We zijn daar heel blij mee, omdat ook de vraag naar onze  
ondersteuning is toegenomen en we met onze 5de kamer  
meer mensen een plekje kunnen bieden.

Met deze fijne mix van mensen die al langere tijd bij ons werken 
en mensen die minder lang bij ons werken of zelfs heel nieuw 
zijn, gaan we na de zomer een dag gezamenlijk van gedachten 
wisselen over de samenwerking en de doelstelling van ons werk. 
We doen dat onder begeleiding van onze koepelorganisatie VPTZ 
en met de hele groep, zodat ons werk optimaal op elkaar blijft 
afgestemd. Dat komt de kwaliteit van ondersteuning en zorg 
voor onze gasten, cliënten en hun naasten ten goede. En daar 
ligt onze prioriteit.

Training in de buitenlucht.

Werkgroep Vrienden 
 
De Vrienden bereiden zich weer voor op de zomerevenementen 
in Salland. Zij zullen op verschillende plaatsen De Cirkel vertegen-
woordigen met hun informatiestand.
De verkoop van bijzondere producten is daarbij nog steeds een 
belangrijk doel. De opbrengst is nog altijd in de eerste plaats  
bestemd voor extraatjes voor de vrijwilligers, zoals bijv. het  
jaarlijkse voorjaarsuitje. 
  
Voor de volgende data zijn er al afspraken gemaakt:

Nieuwe kaartenset
Door de samenwerking met de Fotoclub Salland is het de  
Vrienden weer gelukt een nieuwe kaartenset samen te stellen. 
Het zijn tien unieke natuurfoto’s verpakt in een fraai doosje met 
opdruk. Kosten € 10,-. Leuk voor uzelf of als cadeautje. 
Belangstelling? Stuur een mailtje naar vrienden@decirkelraalte.nl.  
De Vrienden zorgen ervoor dat de set naar u toe komt.

Koningsmarkt 
Wijhe

27 
april

Korenfestival 
Luttenberg

25 
juni

OPEN DAG
De Cirkel

10 
juni
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Mijn naam is Wilfried Holtkuile, 56 jaar, 
geboren in Heino. Inmiddels woon ik al 
ruim 30 jaar in Raalte, sinds 2010 aan 
de Korenstraat. Getrouwd met Esther, 
2 kinderen: Pieter is 25, Sterre wordt in 
april 23. Sterre vertrok voor haar studie 
fysiotherapie naar Enschede, Pieter woont 
sinds vorig najaar in één van de units bij 
The Green East in het buitengebied van 
Raalte. 
Ik werk bij De Jong & Laan Accountants en 
ben verantwoordelijk voor onze vestiging 
in Raalte. Als accountant werk ik met 
name voor bedrijven met een personeel-
somvang van circa 100 tot 150 personen. 
Een accountant houdt zich in de basis 
vooral bezig met administratie, financiële  
rapportages en belastingaangiftes. Mijn 
ontspanning zoek ik graag buiten. Lange 
wandelingen, wekelijks een rondje boot-
campen in een bos, je kan me er echt 
gelukkig mee maken. Daarnaast bezoek  
ik regelmatig concerten en lees graag een 
boek.
Vanuit mijn werk ben ik gewend te kijken 
naar dat wat geweest is. Enerzijds om het 
allemaal goed te kunnen archiveren, maar 
anderzijds ook om van daaruit lessen te 

leren voor de toekomst. Mijn interesse 
ontwikkelde zich vooral naar die toe-
komstvraagstukken. Daarmee werd ik veel 
meer een adviseur dan een accountant. 
Belangrijk deel van die advisering gaat 
daarbij vooral naar “de mens achter de 
onderneming” in plaats van “de onderne-
ming zelf”. Boeiende gesprekken vinden 
vaak thuis bij die ondernemers plaats aan 
de keukentafel, samen met hun gezinnen. 
Al snel gaat het niet meer over financiële 
zaken, maar veel meer over persoonlijk 
getinte vraagstukken. “Wat wil ik met mijn 
leven, kan ik die onderneming van mijn 
ouders overnemen, word ik daar gelukkig 
van, wat betekent dat in ons gezin, hoe 
gaat dat dan met de ouders”; allemaal 
vraagstukken waar ondernemers mee 
worstelen. Het zijn immers ook gewoon 
mensen die zoeken naar momenten van 
reflectie. En juist in die rol voel ik me 
persoonlijk erg thuis. 
Daarbij ben ik opgevoed met het idee dat 
je je als vrijwilliger inzet voor de gemeen-
schap waarin je woont. Zo ben ik achter 
de schermen al jaren betrokken bij Ribs 
en Blues en ben ik penningmeester van 
Raalte On Ice. 

Even voorstellen

Er liepen al langere tijd contacten met 
het bestuur van De Cirkel. Vorig jaar 
bespraken we dat Klaas Koekkoek zijn 
voorzittersrol in de loop van 2022 neer 
zou gaan leggen. En gelet op mijn rol als 
“familie-adviseur” was het eigenlijk een 
logische stap om te onderzoeken of een 
bestuurdersrol bij De Cirkel zou kunnen 
passen. Er staat een geweldige organisatie 
die vanuit een prachtig gebouw en bij 
mensen thuis echt waarde toevoegt aan 
de laatste dagen in een mensenleven. Ik 
zie de rol van ons bestuur met name als 
bewaker van die organisatie, zodat we dit 
nog jarenlang kunnen en mogen blijven 
doen. Daarmee ben ik er dus trots op 
jullie voorzitter te mogen zijn!

Nieuwe bestuursvoorzitter Wilfried Holtkuile

‘Er staat een geweldige organisatie die vanuit een prachtig gebouw en bij mensen thuis echt 
waarde toevoegt aan de laatste dagen in een mensenleven. Ik zie de rol van ons bestuur met 
name als bewaker van die organisatie, zodat we dit nog jarenlang kunnen en mogen blijven 

doen. Daarmee ben ik er dus trots op jullie voorzitter te mogen zijn!’

4.

Op zaterdag 10 juni opent hospice De Cirkel de deuren 

voor belangstellenden. Van 10.00 – 14.00 uur worden er 

rondleidingen gegeven. Een uitgelezen kans om niet alleen 

het hospice van binnen te zien, maar ook kennis te maken 

met het werk van vrijwilligers. Zij zijn niet alleen actief in 

het hospice aan de Monumentstraat, maar ook bij mensen 

thuis. Iedereen is welkom op zaterdag 10 juni tijdens de 

Open Dag. Aanmelden is niet nodig.

Open Dag 
10 juni

zaterdag 10 juni van 
10.00 - 14.00 uur 



Mijn naam is Michel Marsman, 51 jaar ge-
leden geboren in Broekland en nu woon-
achtig in het buitengebied van Broekland.
Na het voortgezet onderwijs heb ik een 
administratieve opleiding gevolgd, maar 
een kantoorbaan leek mij niet leuk. In 
mijn jeugd deed ik veel vakantiewerk bij 
installatiebedrijf Nijhof in Broekland en  
ik kreeg een relatie met de dochter  
Angelique Nijhof.
De keuze was dus gauw gemaakt en in 
1993 ben ik in dienst gekomen bij Nijhof 
en heb  de opleiding gedaan tot installatie- 
monteur. In de jaren daarna heb ik vele 
functies gehad binnen het bedrijf, totdat 
wij in 1999 het bedrijf hebben overgeno-
men. Inmiddels woon ik al bijna 30 jaar 
samen met Angelique en hebben wij 3 
kinderen gekregen Britt (24), Quinty (22) 
en Jim (20). 

De Nijhof groep bestaat inmiddels uit 
een viertal installatiebedrijven. Binnen 
onze groep hebben wij in 2016 ons eigen 
opleidingsbedrijf Salland Tech Academy 
opgericht, waarin wij nieuwe talenten  
en zij-instromers opleiden tot installatie-
monteur. Naast ons eigen opleidingsbedrijf 
hebben wij in 2019 Innovatiehub Salland 

opgericht. Dit is een samenwerkingsver-
band met 3 andere bouwgerelateerde 
bedrijven. Hierin bieden wij studenten van 
allerlei studierichtingen een stage, afstu-
deerplek, traineeship of baan aan. Naast 
onze passie voor Salland krijgen wij ener-
gie van jonge talenten, frisse blikken en 
mooie ontwikkelingen en innovaties. Een 
daarvan is het ontstaan van een modulair 
woonconcept genaamd Harwoonie.

Harwoonie is een woonconcept dat 
semi-permanente huisvesting kan creëren 
op korte termijn. Het is een bekend 
probleem dat er een groot woningtekort 
is, ook in Salland. Harwoonie heeft de 
oplossing door het modulair bouwen 
van circulaire flexwoningen op kansrijke 
plekken. Ons eerste project hebben wij 
gerealiseerd op het terrein van de Green 
East aan de Drosteweg in Raalte. In een 
voormalige varkensstal hebben wij 7 
woonunits geplaatst, welke wij hebben 
verhuurd aan enthousiaste jonge starters 
uit de regio.
Naast mijn werk ben ik een fanatieke spor-
ter. Met hardlopen en wielrennen krijg ik 
mijn ontspanning. Vrijwilligerswerk heeft 
ook altijd mijn interesse gehad. Naast het 

Even voorstellen

iets terugdoen voor de maatschappij, vind 
ik het ontmoeten van nieuwe mensen en 
je bezighouden met andere vakgebieden 
zeer boeiend. Zo ben ik voorzitter geweest 
van de ondernemersvereniging Broekland 
en de voetbalvereniging Broekland. Nu 
ben ik nog bestuurslid bij de businessclub 
SallandPartners. 

In mijn nieuwe rol als bestuurslid van 
Stichting De Cirkel, ga ik mij voornamelijk 
bezighouden met de facilitaire zaken, 
zoals het beheer en onderhoud van het 
gebouw. Met name het verduurzamen van 
het gebouw gekoppeld aan de mogelijke 
energiebesparingen, zullen mijn eerste 
aandacht krijgen. Ik ben enthousiast dat 
ik mij mag inzetten voor deze mooie en 
waardevolle organisatie.

Nieuw bestuurslid Michel Marsman    

Blij met ...  
Wij zijn eenieder die De Cirkel met een gift, donatie of op een andere manier ondersteunt, heel dankbaar. We zoeken  
daarvoor altijd een bestemming die ten goede komt aan onze gasten, hun naasten of aan onze vrijwilligers.

Zo hebben we onlangs op de 5 bedden in het hospice nieuwe matrassen gelegd die voldoen aan alle eisen die wij  
daaraan stellen. Omdat voor onze gasten een goed matras heel belangrijk is, hebben we gekozen voor de hoogste kwaliteit.                                                                                                                         
Ook is sterk, fijn en mooi beddengoed heel belangrijk. Daarom hebben we onlangs weer meerdere onderlakens en dekbed-
overtrekken aangeschaft.

Voor onze vrijwilligers gaan we in het voorjaar een fijne middag verzorgen. De voorbereidingen voor dit voorjaarsuitje zijn  
in volle gang en we verheugen ons erop dit aan te kunnen bieden en samen te beleven.

Van K2-reclame in Raalte hebben wij voor onze 2 glazen voordeuren een prachtig folie met ons logo erop gekregen.  
Het maakt onze entree mooi verzorgd en we zijn er heel blij mee. Ook op de oprit is ons naambord vervangen. 

5.

‘Wij hebben een positieve ervaring met De Cirkel,  ‘Wij hebben een positieve ervaring met De Cirkel,  
het voelde als een warm bad, laagdrempelig en huiselijk.’het voelde als een warm bad, laagdrempelig en huiselijk.’
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Stichting De Cirkel, terminale zorg
Postadres:  
Monumentstraat 57b, 8102 AK Raalte
Tel: 0572-365755 
E-mail: info@decirkelraalte.nl
www.decirkelraalte.nl

COLOFON
Wilt u de Cirkelaire ook ontvangen,  
meld u dan aan via info@decirkelraalte.nl.  
Afmelden kan ook via dit e-mailadres.  
Een tip voor de redactie kunt u richten aan 
redactie@decirkelraalte.nl.

Redactie: Hanneke Beeren, Thea de Bont en 
Petra Versluis
Vormgeving: Edith Poppe
De Cirkelaire verschijnt 2 keer per jaar.

De Cirkel is voor een groot deel afhankelijk 
van donaties.  
Overweegt u een financiële bijdrage? 
Ons rek.nr. is: NL 16 RABO 0113 0618 03 
t.n.v. Stichting De Cirkel Raalte
A) t.g.v. De Cirkel, het in stand houden van 
de stichting of
B) t.g.v. De Cirkel, vrienden/vrijwilligers, 
extra activiteiten, training e.d.

PRIVACY
Stichting De Cirkel behandelt persoons- 
gegevens met de grootst mogelijke zorgvul-
digheid. Stichting De Cirkel draagt er zorg 
voor dat persoonlijke gegevens altijd ver-
trouwelijk, veilig en in overeenstemming met 
de privacywetgeving worden behandeld.

Voor meer informatie: www.decirkelraalte.nl

Midden-Salland

Ervaringsverhaal  
familie hospice                 
`De aanvaarding van mijn broer dat hij zou 
sterven, niet meer alleen thuis kon blijven en 
dat zijn mantelzorgers het niet meer aankon-
den, was een lange weg. Hij was gesteld op 
zijn privacy en zijn eigen regie bleef tot het 
einde toe heel belangrijk voor hem. Bij jullie 
in het hospice werd hij gerespecteerd om wie 
hij was en kon hij sterven op zijn eigen ma-
nier. Het is zo waardevol geweest voor hem 
en voor ons. We hebben in het hospice als 
familie de mooiste momenten meegemaakt 
in de laatste fase van zijn leven.’

Pr-commissie 
vraagt versterking!

Stichting De Cirkel zou het werk niet kunnen doen zonder onder-
steuning van vrijwilligers. Dat geldt niet alleen voor de zorg aan 
gasten en cliënten, maar bijvoorbeeld ook voor de pr-commissie. 
Jarenlang was Thea de Bont hier de rots in de branding. Nu zij 
gaat stoppen, zoeken we met spoed iemand met hart voor het 
werk van De Cirkel én gevoel voor pr: iemand met een uitstekend 
taalgevoel die het leuk vindt (en tijd heeft) om zitting te nemen in 
de pr-commissie en samen met een van de bestuursleden en een 
coördinator zorg te dragen voor de communicatie van de stichting. 

Welke werkzaamheden kunt u verwachten?
Vergaderen gebeurt ongeveer één keer in de zes weken. Twee 
á drie keer per jaar komt er een nieuwsbrief uit en één keer per 
jaar is er een Open Dag. Dit zijn de belangrijkste activiteiten die 
ondersteuning vereisen. 
Het gaat bij de nieuwsbrief om redactie (het schrijven van artike-
len en het redigeren van aangeleverde tekst), het contact met de 
vormgever, het controleren van de proef en het aanleveren voor 
digitale verzending.
Bij de Open Dag gaat het om ondersteuning bij de organisatie en 
het verzorgen van publiciteit.
Incidenteel moet een artikel of persbericht geschreven worden 
voor media over activiteiten of ontwikkelingen binnen De Cirkel. 
Daarnaast moeten berichten voorbereid worden voor plaatsing 
op social media. De brochure up-to-date houden, is ook een van 
de taken. 

Hoeveel tijd kost het?
Dat is heel wisselend. Soms is het weken rustig, soms vergt het 
een dagdeel per week. Contact is er vooral met de coördinatoren, 
een van de bestuursleden met pr in de portefeuille en de werk-
groep Vrienden.
Lijkt het u leuk om aan deze pr-activiteiten bij te dragen, of wilt 
u meer informatie, neem dan contact op met Hanneke Beeren, 
h.beeren@decirkelraalte.nl, 06-20134461.     

‘Fijn dat je dag en nacht kon bellen, ‘Fijn dat je dag en nacht kon bellen, 
om te horen hoe het gaat.’om te horen hoe het gaat.’


